
L'Ajuntament d'Olot t� la voluntat de revisar les concessions

dels serveis

La CUP va demanar un informe detallat de tots els contractes de serveis

externalitzats

D«esquerra a dreta, Fit�, Vayreda, Corominas i Berga.

OLOT | X.V.

ÇVolem augmentar els controls i tenim ganes de revisar els

contractes dels serveis externalitzatsÈ, va avisar l'alcalde d'Olot,

Josep Maria Corominas (CiU), en el darer ple. Corominas va fer

l'af irmaci� despr�s del debat provocat per una moci� de la CUP que demanava un estudi encarat a

municipalitzar serveis externalitzats. Per exemple, la recollida de residus, el manteniment de la xarxa d'aigua, la

neteja, serveis culturals i docents i el lleure.

L'alcalde va explicar que hi ha Çganes d'augmentar el control i la millora de totes les coses que tenim

conveniades. Ara, mirar-los tots torna a ser all� de deixar de gestionar el dia a dia i dedicar-nos nom�s a

planif icarÈ.Corominas va recomanar que l'estudi el faci la CUP i el presenti a l'equip de govern de CiU i PSC.

En tot cas, la moci� va ser tombada amb el vot en contra de CiU i el PSC i el vot a favor d'ERC, OeC i la CUP. La

presentaci� de la moci� va anar a c�rrec d'Anna Descals (CUP). La regidora va demanar no prorrogar cap dels

contractes dels serveis externalitzats a no ser que Çhi hagi un acord del ple municipal, redactar un informe

detallat dels contractes de concessi� i externalitzaci� dels serveis signats per l'Ajuntament d'Olot i elaborar un

estudi de cadascun dels serveis externalitzats que contingui com a m�nim la informaci� de la possible

externalitzaci� del contracteÈ. En la seva opini� l'estudi s'hauria d'actualitzar cada mandat i, per �ltim, el

comprom�s de l'Ajuntament de fer una consulta popular abans d'externalitzar un servei.

En el debat, Xavier Garcia (OeC) va demanar que l'estudi clarif iqui el cost dels serveis per a cada contribuent.

Tamb� va demanar mesures de correcci� per a serveis que tenen una concessi� de molt de temps, per exemple

l'aigua. Va posar d'exemple l'Ajuntament de Barcelona, que ha aconseguit una rebaixa en el rebut del servei de

l'aigua potable.

David Junc� (ERC) va argumentar que Çla prioritat �s que tots els serveis p�blics han de buscar fer-se de la

millor manera possible i aix� vol dir que estem ober ts a la privatitzaci�È. En aquest sentit, va afegir que Çen

ess�ncia, el que es desgrana de la moci� �s que si s'ha d'externalitzar es faci b�. Amb experi�ncia i un



argumentari ben fet estem contents de serveis que estan externalitzats, com la gesti� de la sala Tor�n que fa

l'empresa La Caraba, la neteja que fa l'empresa Igfa i f ins i tot algun servei que enl'�mbit educatiu fa l'empresa

Educar tÈ. En aquest moment, es va dirigir a Mireia Tresserras (CUP): ÇSobre l'empresa Educar t -va dir-, la Mireia

la deu con�ixer b� perqu� hi treballaÈ. Aláludida, Tresserres va contestar: ÇEm referia a serveis b�sicsÈ. Junc� va

concloure que ERC havia de votar a favor de la moci� per motius ideol�gics. En contra, va argumentar N�ria Fit�

(CiU), que va aclarir que la municipalitzaci� Çno �s una necessitat, sin� que �s un sistema de gesti�È i va afegir

que la municipalitzaci� dels serveis s'ha de fer amb criteris de qualitat, d'ef ici�ncia i d'economiaÈ. Fit� va acabar

la seva intervenci� amb una refer�ncia a les empreses i als aut�noms que es benef icien de l'externalitzaci� dels

serveis municipals.
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